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Proběhlý průzkum spokojenosti

Hodnoceno pozitivně:

• bezpečnost (98 % se cítí bezpečně nebo spíše bezpečně)

• práce městské policie (74 % s prací spokojeno)

• investice, modernizace obvodu

• akce pro veřejnost (letní kina, ohňostroj)

Hodnoceno spíše negativně:

• stav chodníků a komunikací (63 % nespokojeno)

• čistota veřejného prostoru (61 % vnímá za „spíše špinavý“)

• chybí parky, oddechové zóny, zeleň
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CO SE PODAŘILO
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NOVÝ CHODNÍK FRÝDECKÁ-

ŽELEZNIČÁŘSKÁ
využívají chodci i cyklisté
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OPRAVY CHODNÍKŮ A KOMUNIKACÍ
dokončení opravy chodníků podél ul. Frýdecké, 

komunikace ul. Bártova



VÝKUP A REVITALIZACE SADU 

DUKELSKÝCH HRDINŮ
výkup za více než 5 mil. Kč, probíhá zoologický a 

biologické posouzení dřevin, v příští roce proběhne 

komplexní revitalizace a vznikne park
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NOVÉ DĚTSKÉ HŘIŠTĚ
u ul. Serafínova, umístěny prvky dětského hřiště



CO JE PŘED NÁMI
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ZMĚNA ÚZEMNÍHO PLÁNU NA 

ŽABINCI
na základě minulého veřejného setkání v procesu, 

dnes v rámci orgánů města 

VÝSTAVBA KANALIZACE, 

ODSTRAŇOVÁNÍ VOLNÝCH VÝÚSTÍ
probíhá soutěžení veřejné zakázky, plánované 

zahájení výstavby „Kanalizace Kunčičky/Kunčice“ 

ve druhé polovině roku 2022 – výstavbou budou 

dotčeny prakticky všechny ulice v Kunčicích
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OPRAVY DALŠÍCH KOMUNIKACÍ 

A CHODNÍKŮ
po provedení kanalizace

ZLEPŠENÍ ČISTOTY VEŘEJNÝCH 

PROSTRANSTVÍ A ÚROVNĚ ZELENĚ
musí probíhat postupně, klíčové chování obyvatel



PŘÍPRAVA STRATEGICKÉHO PLÁNU 

ROZVOJE MĚSTSKÉHO OBVODU 
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• na roky 2022 – 2029 

• cílem udržitelný rozvoj obvodu

• hotova analytická část

• zpracování návrhové části 

• participace občanů

• plán ke schválení nejpozději v září 2022



DISKUSE
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